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Vadillo (Patí Hoquei): 'Hem de ser conscients que l'ascens depèn de nosaltres'

L'entrenador del Patí Hoquei Club Sant Cugat, Joan Carles
Vadillo, destaca que l'ascens a l'Ok Lliga depèn únicament del
seu equip. Els santcugatencs són tercers, en plaça d'ascens, a
falta de sis jornades per acabar la competició.  

Algunes de les frases més destacades de l'entrevista: 

'Era molt important no perdre a Arenys, perquè l'equip maresmenc no obrís una escletxa '.

'La derrota de la Copa de la Princesa no és història, és prehistòria'

'El calendari és el que tenim per endavant, però l'ascens depèn de nosaltres '.

'Hi ha molta igualtat a la lliga i cada partit és una final'.

'El Sant Feliu arriba molt endollat i serà un partit difícil aquest dissabte'.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/diari/sons/126815.html
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